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Dla wszystkich jasne jest, że w niedzielę trzeba iść na wybory, o tym jak zagłosują nie
wszyscy mówią wprost.

Agata Niedziółka, dyrektor Muzeum Historycznego Skierniewic:

– Mam swojego kandydata, jestem konserwatywna. A co mnie przekonało do tego kandydata?
Oczywiście program, dotrzymywanie obietnic. Nie lubię oglądać sporów politycznych, ataków
kandydatów na siebie, ale debaty jak najbardziej lubię. Poznaję stanowiska jak ktoś odnosi się do
różnych kwestii, jakie ma pomysły na rozwiązywanie problemów. Wyznacznikiem jest też to, co
kandydat robił dotychczas, jak były realizowane różne rzeczy.
 



Zofia Cieślak, przewodnicząca Klubu Seniora Rawka:

– Wezmę udział, mam kandydata, ale nie chcę dzielić się tym publicznie. To nie jest prosty wybór, bo
tym razem prostych nie ma. Na sto procent nie pasuje mi ani jeden ani drugi i mam wiele
wątpliwości i obaw co do tego, co będzie po 12 lipca. Postawiłam jednak na tego, który inteligentniej
mówi, więcej myśli, a mniej krzyczy.
 

Waldemar Janus, dyrektor Zespołu Szkól Zawodowych nr 1:

– Od samego początku kandydat jest ten sam, Andrzej Duda. Nie wstydzę się do tego przyznać.
Obecny prezydent ujmuje mnie światopoglądem, ideą społeczeństwa opartą na tradycyjnej,
katolickiej rodzinie. Pomimo, że jestem teraz nad morzem w Jastrzębiej Górze, z urzędu miasta
pobrałem zaświadczenie, bym mógł głosować w innym mieście.
 

Maciej Pigoń, lekarz internista:

– Będę w niedzielę głosował, mam swojego kandydata, ale chcę zostawić tą informację dla siebie.
Udział w wyborach to obywatelskie prawo, z którego chcę skorzystać. Jak oddam głos i za jakiś czas
będzie się w Polsce działo nie po mojej myśli, będę mógł krytykować i mieć do siebie pretensje.
Powiem tylko, że mój kandydat to pewny i zaufany człowiek.
 

Piotr Bigos, kierownik Kinoteatru Polonez:

– Biorę udział w wyborach, w pierwszej też oddałem swój głos, choć niestety nam się tylko wydaje, że
możemy mieć wpływ na przyszłość Polski. Kraj się rozwija, ludziom żyje się trochę lepiej, ale
chciałbym, żeby kłótni politycznych było mniej. Brakuje rozmów merytorycznych polityków, na
argumenty.
 

Andrzej Mozga, wójt gminy Godzianów:

– Jak to, na kogo? Na prezydenta będę głosował. Jest dwóch kandydatów i na pewno na któregoś
zagłosuję, ale teraz nie chcę mówić na kogo.
 

Jerzy Stankiewicz, wójt gminy Maków:

– Rzucę monetą, a jak stanie na sztorc, to nie pójdę na wybory. Tak dużo jest emocji wokół tych
wyborów, że trzeba trochę się uśmiechnąć – śmieje się wójt. – Każdy głosuje według swojego
sumienia, na tym polega święto demokracji.
 

Stanisław Linart, wójt gminy Bolimów:

– Nie powiem na kogo będę głosował. Jestem samorządowcem i przestrzegam zasady tajności
głosowania.
 



Bartłomiej Lipski, sekretarz gminy Jeżów:

– Będę głosował na Rafała Trzaskowskiego. To nie jest kandydat mojego pierwszego wyboru, ale
gwarantuje stabilność samorządów i uspokojenie rzeczywistości. Poza tym nawet Jarosław Kaczyński
powiedział kiedyś, że cała władza w jednych rękach to nie jest zdrowa sytuacja i akurat w tym
zgadzam się z tym panem.
 

Małgorzata Bachura, sekretarz gminy Słupia:

– Bardzo trudne pytanie. Mam mieszane uczucia. To trudny wybór, tak naprawdę nie mam swojego
kandydata, ale na wybory pójdę. Pewnie zdecyduję w ostatniej chwili. Już w lokalu wyborczym.
 

Czesław Pytlewski, wójt gminy Skierniewice:

– Nie mam nic do ukrycia, dlatego otwarcie przyznaję, że w II turze zagłosuję na Andrzeja Dudę.
Kandydat jest w mojej ocenie merytoryczny i jest odpowiednią osobą na to stanowisko.
 

Jarosław Pepka, wójt gminy Kowiesy:

– Zgodnie z sumieniem mam już kandydata, na którego zagłosuję. Z perspektywy ostatnich lat,
patrząc jak wiele udało się zrobić dla naszej gminy chciałbym dalej tak owocnie współpracować.
Dlatego daję szansę na kontynuację prezydentury.
 

Witold Baranowski, przewodniczący rady gminy Skierniewice:

– Nie jest to żadna tajemnica, że będę głosował na Andrzeja Dudę. Mojej całej rodzinie nie żyło się
tak dobrze jak ma to miejsce teraz. Mówię to w każdej materii życiowej, także w tej finansowej. Poza
tym popieram także idee Prawa i Sprawiedliwości.
 

Włodzimierz Ciok, wójt gminy Nowy Kawęczyn:

– Wiem na kogo zagłosuję, jednak nie chcę nikomu sugerować mojego wyboru. Żyjemy w wolnym
kraju, dlatego każdy ma prawo do własnego wyboru. Najważniejsze, żeby był on świadomy.
 

Anna Czajka, przewodnicząca rady gminy Lipce Reymontowskie:

– W I turze głosowałam na Andrzeja Dudę i tak samo zagłosuje w II turze. Postulaty kandydata są
bliskie moim poglądom. Zgadzam się z obecnym prezydentem przede wszystkim w kwestiach
prorodzinnych. Liczę na kontynuację jego prezydentury.
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